
 

ZAPISNIK 18. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 
18. sjednica Izvršnog odbora održana je 10.05.2016. u prostorijama odreda izviđača „Jarun“ u 

Zagrebu, Rudolfa Bićanića 5, s početkom u 16.30 sati  

 
Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić, Boris Vujnović, Helen-Marie Kerovec i Nenad Andrašek.  
Na sjednici odsutni sljedeći članovi:  
Siniša Ivanković koji se unaprijed ispričao.  
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum da se mogu  donositi pravovaljane odluke. 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 
Tamara Karlović, administrator Saveza  
 
Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1.       Usvajanje zapisnika 17. sjednice IO  
2.      Zapošljavanje, natječaj i opis poslova i zaduženja  
3.       Projekti                   
4.       Razno  

 
 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa za. 

 

AD1. Usvajanje zapisnika 17. sjednice IO 

 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama 

Saveza.  Zapisnik je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD2. Zapošljavanje, natječaj i opis poslova i zaduženja 

 

Izlaže Kukić. Na zadnjoj sjednici IO dogovorena je tematska sjednica vezana za zapošljavanje 

novog djelatnika. Za pripremu sjednice članovima IO je dostavljena Sistematizacija poslova i zadataka 

zaposlenika i zaposlenih dužnosnika Saveza. Nakon provedene rasprave zaključeno je sljedeće: 

Osoba koja nam je trenutno najpotrebnija u Savezu da svojim radom doprinosi razvoju je 

voditelj projekata.  

Opis poslova za to radno mjesto bi bio: 

1. Praćenje donatorskih natječaja 

2. Osiguravanje institucionalne potpore za rad Saveza 

3. Izrada natječajne dokumentacije za donatorske natječaje 

4. Izrada izvještaja za donatore 

5. Praćenje zakonskih akta, nacionalnih strategija i javnih rasprava vezanih za područja 

djelovanja Saveza (djeca, mladi, volonterstvo, neformalni odgoj i obrazovanje) 



6. Pravovremeno podnošenje izvješća i obrazaca tijelima državne uprave 

7. Informiranje članova tijela upravljanja Saveza o projektnim aktivnostima 

8. Komuniciranje s dionicima iz područja djelovanja Saveza (predstavnici Vlade i 

ministarstava, članovi savjetodavnih tijela, predstavnici organizacija civilnog društva…) 

9. U okviru svog profesionalnog znanja sudjelovanje u programima obuke Saveza te 

10. Obavljanje drugih poslova prema potrebi i nalogu Izvršnog odbora 

 

Sukladno navedenom opisu poslova raspisao bi se javni poziv preko HZZ-a i objavio bi se 

poziv na SIH-ovom web-u. Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

Radi bolje vidljivosti i privlačenja više kandidata na natječaj, nakon konzultacija s načelnikom 

za financije,  donijeta je odluka da se oglas za zaposlenje objavi i na portalu Moji posao. Odluka je 

donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

 

AD 3. Projekti                          

 

Izvještava Vujnović. Sukladno zaduženju s prošle sjednice IO pregledan je portal Zaklade 

„Hrvatska za djecu“. Utvrđeno je da prema područjima za koja dodjeljuju potpore imamo mogućnosti 

javljati se na njihove natječaje. Trenutno nemaju ni jedan otvoreni natječaj. Zadužuje se Vujnovića da 

prati objave vezano za natječaje kao bi se pravovremeno mogli prijaviti. Zaključak je prihvaćen 

jednoglasno s 4 glasa za. 

Natječaj za Lokalne volonterske centre. Nakon iščitavanja natječaja prema raspisanim 

uvjetima uklapamo se u dane okvire te se možemo javiti na ovaj natječaj. Zadužuje se Kukić da do 

16.05. raspiše projekt sukladno obrascu prijave. Ispunjeni obrazac će biti dostavljen ostalim 

članovima IO na uvid te nadopunu kako bi se isti mogao dovršiti do roka za prijavu za natječaj. 

Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 

 

 

AD 4. Razno 

 

Izlaže Andrašek. Kao i dosadašnjih godina UHDDR predlaže partnerstvo SIH-a u projektu 

Susreti djece hrvatskih branitelja 2016. IO je donio odluku da će se sudjelovati u projektu i 

potpisati partnerstvo za projekt UHDDR-a. Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

 

Potaknuti većim brojem prigovora koji već duže vrijeme pristižu od strane udruga i 

pojedinaca vezano za program za registraciju, očita je potreba da se ta problematika što hitnije riješi. 

Sukladno navedenom IO apelira da  se ubrza proces oko  izrade konačnog programa za registraciju jer 

je trenutačni tempo spor ako i uopće postoji. Smatramo da bi se izradom kvalitetnog i funkcionalnog 

programa uvelike olakšao rad udrugama kojima trenutni program nije od nikakve funkcionalne 

koristi. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 

 

Sastanak je završio u 20.30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlović 

 



 

Predsjednik IO 

Bojko Kukić 


